
 
 

 
Notulen algemene ledenvergadering BSV 

24 februari 2023 
Ontmoetingsruimte Zorgcentrum Theresia 

 
 

 
Aanwezig:    46 leden 
Afwezig met kennisgeving: 2 personen t.w. Thieu Dollevoet (Kring Maas - Dommel) en  

Joke de Gier (kascommissie 2022) 
 
Opening en welkom door de voorzitter  
 
De voorzitter, Miny Reefman, heet iedereen van harte welkom en hoop op een fijne vergadering. 
Miny doet de mededeling dat de secretaris, Joyce Verhoeven, helaas niet aanwezig kan zijn. Dit 
als gevolg van een ongelukkige val op de dag van de Kerstviering. De leden vragen Miny of ze 
Joyce vooral beterschap wil wensen en een spoedig herstel. Dit gebeurt. 
 
 
Vaststellen van de agenda 
 
Peter Slijpen maakt de opmerking dat de benoeming van de nieuwe penningmeester in de agenda 
moet staan. Dit was opgenomen, maar kennelijk is de verkeerde versie naar de drukker 
gestuurd. Het punt wordt toegevoegd aan het agendapunt “financiën”.  
 
Mededelingen 
 
Het bestuur en de aanwezige leden hebben geen mededelingen. 
 
Verslag algemene ledenvergadering 8 april 2022 
 
Miny vraagt per pagina of er opmerkingen / vragen zijn. Bij pagina 3 vraagt Peter Slijpen het 
woord. Hij vindt het erg jammer dat het verslag, waarin de secretaris heel veel tijd heeft 
gestoken, zo snel en onvoorbereid (door de leden) doorgenomen wordt.  
 
De vraag wordt gesteld hoe de leden van te voren over de inhoud op de hoogte gebracht kunnen 
worden: 
 

• Opnemen in de nieuwsbrief. Het zou een optie kunnen zijn, maar het gevaar bestaat 
dat de nieuwsbrief niet meegenomen wordt naar de algemene ledenvergadering. Er wordt 
dan een verslag besproken dat velen vermoedelijk niet bij zich hebben. 
 

• In Ons Home leggen. Niet iedereen komt daar waardoor het verslag ook niet iedereen 
bereikt. 

 
• Leestijd inlassen tijdens de algemen ledenvergadering. Iedereen heeft het verslag 

bij zich en kan bijvoorbeeld gedurende 15 minuten het verslag doornemen. 
 
Het bestuur neemt het ter harte en zorgt ervoor dat bij een volgende algemene ledenvergadering 
iedereen gelegenheid krijgt om de inhoud voor de bespreking door te nemen. 
 
De bespreking per pagina wordt voorgezet waarna het verslag wordt vastgeld. Dank voor de 
secretaris Joyce Verhoeven. 
 
Verslag algemene ledenvergadering 23 juni 2022 
 
Als gevolg van corona was er geen algemene ledenvergadering waarin het financiële jaarverslag 
2021 besproken en vastgesteld komn worden. Daarom deze extra ledenvergadering. Het verslag 
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had al de instemming van de kascommissie. Het bestuur werd decharge verleend waarna het 
verslag werd vastgesteld. 
 
Algemeen jaarverslag 2022 
 
Hierbij werd dezelfde opmerking gemaakt als bij de bespreking van het verslag van de 
ledenvergadering op 8 april 2022. Miny neemt uitgebreid per pagina het algemene jaarverslag 
door. 
 
Ad van Hout maakte de opmerking dat hij een visie van het bestuur mist. Waar willen we als BSV 
naar toe? Peter Slijpen maakt de opmerking dat Ad in het bestuur moet plaatsnemen of een 
commissie moet samenstellen waarin dit besproken kan worden. Er wordt afgesproken dat Ad 
een praatstuk schrijft dat in het bestuur besproken wordt.  
 
Financiën 
 

• De 1e termijn van de penningmeester, René Bijman, is geëxpireerd. Hij stelt zich 
herkiesbaar voor een 2e termijn. De vergadering gaat hiermee unaniem akkoord. 
 

• Financieel jaarverslag 2022. Ook hierbij kwam de vraag of de inhoud vooraf onder de 
aandacht van de leden kan worden gebracht. Da’s lastig. De inhoud bevat voor de 
vereniging natuurlijk geen geheimen, maar het is wel fijn als dit binnenshuis blijft. 
Vervolgens neemt René stap na stap de inhoud van het verslag door.  
 

• Verslag kascommissie 2022. Peter Slijpen en Joke de Gier hebben de administratie van 
de financiën 2022 samen met de penningmeester bekeken. De vragen wzijn voldoende 
beantwoord. De commissie was te spreken over de wijze van werken en verleent de 
penningmeester (bestuur) decharge waarna het financieel jaarverslag door de vergadering 
wordt vastgesteld. 
 

• Begroting 2023. De penningmeester neemt uitgebreid de begroting door. Deze wordt 
zonder vragen / opmerkingen door de vergadering vastgesteld. 
 

• Samenstelling kascommissie 2023. Joke de Gier en Peter Slijpen doen het voorstel dat 
zij ook voor de controle van 2023 beschikbaar zijn. De vergadering gaat hiermee akkoord. 
 

• Tot slot vraagt de penningmeester om het financiële jaar verslag 2022 achter te laten. 
 

Presentatie van Christel Adams – coördinator Samen Thuis 
 
Het was een duidelijke presentatie, waarin vooral werd benadrukt dat ze onderdeel zijn van 
Vughterstede. Ze verwees ook de leden naar de website van Vughterstede waar alle informatie 
opstaat. Ook heeft Christel Adams folders achtergelaten die onze leden konden meenemen voor 
meer informatie. Op een vraag van Joop Uiterwaal of ze hun werknemers afhalen van het bestand 
van Vughterstede werd ontkennend geantwoord. Ze hebben hun eigen werknemers in dienst en 
die gaan dus niet af van het bestand van Vughterstede. Ze ontlasten vooral de mantelzorgers en 
doen de leuke dingen met de mensen. Ze zijn erg flexibel en er kan op maat ondersteund 
worden. Het tarief is € 28,70 per uur en dit valt niet binnen de WMO wat ook een vraag was van 
een van de leden. 
 
Dit heb ik nog niet bekeken. 
 
Rondvraag 
 
Jan Schellen vraagt een extra kastje voor het opbergen van het materiaal ten behoeve van de 
bingo. Het krijgt later aandacht. 
 
Jan Schellen vraagt of het mogelijk is dat mensen zich op jongere leeftijd kunnen aanmelden. 
De leeftijd om de status “senior” te krijgen ligt bij 55 jaar. Probleem bij deze groep is dat velen 
nog werkzaam zijn.  
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Ad van Hout merkt op dat hij een etentje als bedankje voor de inzet van de vrijwilligers meer 
dan genoeg vindt. Als vrijwilliger wordt hij en de 2 andere belasingadviseurs ook nog bedankt 
met een 2-tal flessen wijn. Dit hoeft niet van Ad, het is tensloote vrijwilligerswerk. 
 
Ad van Hout merkt op om de contributie bij alle leden middels een incasso te innen. Dat is ook 
de wens van de penningmeester omdat dit een hoop tijd en ook geldt scheelt. Echter, er zijn 
leden die dit niet willen en dat moet gerespecteerd worden. Afgesproke wordt dat er in een 
nieuwsbrief aandacht aan wordt gegeven. 
 
De voorzitter, Miny Reefman, vraagt of de aanwezigen het uitgereikte enquêteformulier in 
willen vullen en op tafel willen laten liggen, evenals het financiële jaarverslag 2022. Ook de vraag 
of de niet gebruikte munten op de tafel achter gelaten kunnen worden. 
 
Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 16.30 uur. Zij bedankt iedereen voor de komst en de 
prettige deelname aan deze algemene ledenvergadering. 
 
 
 
 
 


